2022 Theme & Goal of FGCCT To clearly know God's words

English Ministry Announcements:

- Praise the Lord, we also now open an in-person Mandarin Sunday service at 12:00 PM; we welcome any Mandarin-speakers to join.
 Welcome to all, if anyone is joining us for the first time, please sign the guest book. Please follow the rules posted for everyone's safety.
- 2. Next Week's (May 15, 2022) service: Sermon speaker---Rev. Tim Li. Sermon Title-- 【Christ's Authority over Sin 】. Scripture--Matthew 9:1-7.
- a. Today is Mother's Day; the Church Board has prepared flowers for every mothers here to express our deepest respect. We wish all the mothers a Happy Mother's Day with much peace and health.
 - b. There will be a "Surprise Lunch" after the services today with hamburgers and hot dogs (take-out allowed).
 - c. Our church is considering to resume lunch after Sunday services starting today and going forward. If anyone is interested in eating lunch at church again, please inform your group leader on the phone list. Please note that this is just a survey of who is interested to eating lunch at church; our church is currently not taking any lunch orders.
- 4. The cherries are now blossoming. The Fellowship group has confirmed the following date and location to watch the cherry blossom: Date: this coming Thursday (May 12), 2 4 pm. Location: Birkdale Ravine Park, 1100 Brimley Rd, Scarborough. Please register with Mrs. Lily Chiang or Mrs. Mei-Chih Lin by tomorrow (May 09). Kindly remember to bring your own water. There is also a hiking activity after along a scenery pathway; the hiking will take about 50 min from and to the park. There are 3 parking places; at P2 and at the entrance of the park, there will be rushers to guide you from 1:45 pm to 2:15 pm (please see the map provided).
- 5. Spring cleaning at church: next Saturday (May 14) at 12 pm. We encourage people to come.
- 6. After today's service, we will ask the congregations to nominate one representative from each TM and EM (must be non-Board Member) to join the MM Pastoral Search Committee.

God bless you all in this time and lean on Him for strength and wisdom.



聖

祝

殿

多倫多臺恩基督教會週報

Formosan Grace Christian Church in Toronto 841 Progress Ave., Toronto, Ontario M1H 2X4 Rev. Tim Li 647-529-5771 pastortim@fgcct.org 梁世隆牧師 416-560-3788 slone0921@gmail.com 教會電話 Church Telephone 416-850-2270 教會網址 Church Web Site: www.fgcct.org 2022 年 5 月 08 日 Weekly Bulletin #901

2022年度主題目標:【明白聖經,神的話語】

梁世隆牧師

主日禮拜程序 ORDER OF WORSHIP

司會: 黃慶條 Peter Huang

~~~靜候上帝 Waiting on the Lord ~~~

	~~~ 肺吹上 市 Walting on the Lord ~~~									
	主禱	文	The Lord's Prayer	會	眾					
	宣	召	Call to Worship	司	會					
	聖	詩	Hymn #65爲着美麗的地面	會	眾					
	啟	應	Responsive Reading22 (詩篇 103)	會	眾					
	獻	詩	Anthem							
			~~~恭守上帝的話 Listen to The Word	~~~						
	聖	經	Scripture 路加福音 2:39-52	司	會					
	講	道	Sermon 【偉大父母恩】	梁世隆特	汝師					
	祈	禱	Prayer	梁世隆物	汝師					
	聖	詩	Hymn #433懇求上帝施恩賜福	會	眾					
	信仰告	台	Statement of Faith 使徒信經	會	眾					
~~~回應上帝的話 Response to The Word ~~~										
聖 餐		餐	Holy Communion	梁世隆牧師						
	奉	獻	Offering (Hymn 306B ver.4)							
	奉 獻 Offering (Hymn 306B ver.4) 我的錢銀獻給祢,用出攏趁祢旨意,我的才情祢賞賜,甘願還祢做器具									
	祈	禱	Prayer	司	會					
	報	告	Announcements	司	會					
		S .								

Hymn #499--榮光歸聖父上帝

Benediction

樂 Postlude

#### 報告

- 1. 感謝主,本教會在12:00 PM 也開起了國語堂的主日崇拜,歡迎會說 國語的朋友們來參加。*請大家遵守貼在人口上的注意事項以保會眾* 健康。
- 2. 下週主日 05 月 15 日由梁世隆牧師證道。講題【福音到羅馬】。 經文: 使徒行傳 28:11-22。司會;蘇素碧姐。
- 3. 05 月 15 日招待人員:羅樹生、李純惠。 05 月 15 日環境衛生管理人員:蔡隆德、蔡麗玉。
- 4. a. 今天是母親節,台恩教會委員會準備了花朵,要送給在座每位勞苦功高的母親們致深深的敬意。祝母親節快樂,願媽媽們一生平安健康。
  - b. 今日主日禮拜後有「Surprise Lunch」: 漢堡、熱狗,都可外帶。 c. 本教會考慮從今日開始,在主日禮拜後恢復午餐。有興趣再 次在教堂享用午餐的人,請通知您在聯絡網上的組長。請留意, 這份調查只是訊問會眾是否有興趣在教堂内享用午餐,本教會 目前沒有在訂購午餐。
- 5. 聯誼組終於等到 Birkdale Ravine Park 的櫻花卽將盛開,已經決定賞花日期在這個星期四(5月12日)下午2-4點。想一起賞花的會友們,在明天(5月9日)前,向婦女會周彩蓮姊或聯誼組林美智姊報名,好準備零食和水果,有報名的人每人一份,請自帶飲水。賞花之後有健行活動,健行步道平坦,寬闊,景色美,從櫻花公園來回約50分鐘。公園有3個停車地方,在P2和進公園處在1點45分開始,會有服務義工等候引導一直到2點15分止(請看附上的地圖)在星期四無法參加的人可以自行前往,地址在1100 Brimley Rd, Scarborough.
- 6. 本教會將在下星期六(5月14日)上午12點舉行春季大掃除。 我們鼓勵大家來參加。
- 7. 今日主日禮拜後,本教會將請會眾從台語堂、英語堂各提名一位代表(非委員),來加入「國語崇拜部聘牧小組」。

上帝保守我們在這個艱困時期,倚靠祂的大能和智慧,得到平安。

聖工分擔	—	his Week 08/2022)	—	下週 Next Week (05/15/2022)		
司會 Worshi	黄慶條		蘇素碧			
司琴 Pianist	~~~		~~~			
領詩 Praise	~~~		~~~			
獻詩 Anthen	~~~		~~~			
讀經 Bible R	黄慶條		蘇素碧			
司獻 Offerin	~~~		~~~			
招待 Greeter	何泰山	、許秀芬	羅樹生	<b>上、李純惠</b>		
環境衛生管理 Environmenta Service		黃清揚、陳月娥		蔡隆德、蔡麗玉		
投影設計 P. F	P. Design	劉慈敏		劉慈敏		
投影 P. P. Dis		何珮瑜		何珮瑜		
主日人數統計 Attendance K	蕭麗玉		蕭麗玉			
Youth Servan	t-Month	~~~		~~~		
值月 Month-I	TBD		TBD			
主日 Sunday	台語 TM	英語 EM	國語 MM	主日學 SS	總共 Total	
出席 (05/01) +Attendance	61	21	17	16*	106**	
奉獻 (05/01) Offering	~~~	~~~	~~~	~~~	~~***	

^{*}Youth SS: 9, regular SS: 7

台語堂祈禱會 TM Prayer Meeting -星期五上午10:00 以Line群組的 視訊通話方式進行

成人主日學 Adult Sunday School-每月第二週、及第四週的星期四上午10:00 以Line群組的視訊通話方式進行 | 各組細胞小組 Cell Group--從三月起恢復

成人查經班/TM Bible Study--

請大家瀏覽教會網站來觀看查經的內容

英語成人主日學 EM Adult Sunday School ---- 暫停

主日崇拜 Sunday Service--請大家瀏覽教會網站來觀看講道的內容

^{**10} persons attended for two worship sessions. Nursery: 1

⁺Correction: Total attendance on April 24 should be 97, instead of 87.